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Dagsorden ordinaer generalforsamling i NBC 
Frederikshavn 26. februar 2025 

1. Valg of dirigent:  
Formand Rene Hansen bod velkommen og foreslog pA vegne of bestyrelsen, Morten Moller som dirigent. 

Enstemmigt vedtaget. Morten konstaterede, at genera lforsamIingen var lovligt indkaldt bade via Facebook og mail 

samt gennemgik foreningens forretningsorden. 

2. Valg of referent:  
Morten Moller foreslog p5 vegne of bestyrelsen Dan Kobberup som referent. Enstemmigt vedtaget. 

3. Bestyrelsens beretning of det forlobende 5r:  
Rene fortalte om klubbens mange aktiviteter og deltagelse i forskellige lob, bade motion og licens fra 2024. 

Tak til alle, Frands toj, bestyrelsen for godt samarbejde, Mikael for at arrangere Arets vellykkede klubtur til Fyn. Keld 

og frue for altid at stille op med forplejning. 

2024 Startede med standerstrygning ca. 45 friske cyklister og Aret bdd pA masser of aktiviteter, traeningsture og 

licenslydb med flotte pladsering. 

Samarbejde om Sommer Cup onsdage samt deltagelse bl.a. til Holdlobet i Gistrup, flot deltagelse i BMC 

Markedslobet, BDO-tour 100km i Hobro og velgorenhedsspinning pA Knivholt mv. 

Rodspaettelobet startede godt med Iaekkert vejr og 136 deltagere, men sluttede desvaerre i kaos, med et uheld p5 

oplobsstraekningen hvor 6 var involverede og flere kom alvorligt til skade. 

Bestyrelsen evaluerede kort tid efter med nogle of hjaelperne fra mAlomradet og deltagerne fra Iobet. 

Stort tillvkke til arets klubmester "alle deltagere var vindere i det elendiq kolde, vade veir": 

Thomas Olsen (licens) Jacob Bo Hansen (motion), og Clara Maan-Andersen (junior) 

2025 byder bl.a. p5: Saesonen starter formelt med standerhejsning 29/3, 3 dage i nord (hjaelpere srpges 21/4. Klubtur 

26-29/6 — Mikael Herluf er torveholder — se FB. Klubmesterskab 24/8. 

Der arrangeres lange Iordage og der er en fin flok pA ca. 12 der skal korer Licenslob. 

Stor tak til bestyrelsen og udvalgene for godt samarbejde. 

Beretningen blev godkendt og taget til efterretning. 

4. Forelaeggelse of revideret regnskab til godkendelse:  
Kasserer Tommy Andersen fremlagde regnskabet. 

Samme niveau of antal medlemmer og kontingentindtaegter kr. 54.025,- 

Rodspaettelobet indtaegter kr. 37.150 udgifter kr. 27.452 — sA det gav et flot overskud p5 kr. 10.000 

Arets resultat blev kr. 371 (ink]. renteindtaegter for kr. 6.402,-) 

Klubbens indestaende udgor kr. 182.645 inkl. varelager. 

Regnskabet blev godkendt. 

5. orientering of bestyrelsens budget for det kommende ar til orientering: 
Kasserer Tommy Andersen fremlagde budget 2025 sammen med regnskabet. 

6. Fastlaeggelse of kontingent:  
Bestyrelsen foreslog uaendret kontingent kr. 500,- Junior uaendret kr. 22S,- og passive uaendret kr. 100,- Enstemmigt 

vedtaget. 
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7. Behandling of indkomne forslag:  

A): Bestyrelsen onsker droftelse of Rodspaettelobets fremadrettede form samt nedsaettelse of udvalg til afvikling og 

eventuel gentaenkning of koncept. 

Formand Rene Hansen fremlagde punktet og der var Bode droftelser blandt de fremmodte — der er skrevet notat 

med ideer og onsker, som bestyrelsen kan arbejde videre ned. Hanne udtrwder, men hjaelper gerne med 

overlevering of drejebog. 

Konklusion: Der var flertal for at arbejde videre med Rodspwttelobet og finde en som er torveholder samt 

nedsaettelse of udvalg som arbejder med koncept, rute, sikkerhed mv. 

B): Bestyrelsen onsker droftelse of behov for frivillige kraefter til klubbens involvering i licenslob, afvikling of egne 
aktiviteter og nedsaettelse of eventuelle udvalg 

Formand Rene Hansen fremlagde punktet og der var gode droftelser blandt de fremmpdte — der er skrevet notat 

med ideer og onsker, som bestyrelsen kan arbejde videre ned, 

Konklusion: Vigtigt at klubbens medlemmer bakker op med hjaelp — punktet sendes tilbage til bestyrelsen for 

yderligere droftelse of afregning, honorar mv. samt opbakning til Rob med 3 dage i nord. 

C): Bestyrelsen onsker en droftelse of klublokaler 

Formand Rene Hansen fremlagde punktet og der var gode droftelser blandt de fremmodte — der er skrevet notat 

med ideer og onsker, som bestyrelsen kan arbejde videre ned, 
Konklusion: Der var klart flertal og opbakning til, at bestyrelsen arbejder videre med egne klublokaler evt. i 

samarbejde med andre foreninger fx FFI, i Arena Nord, Spejderhytten Horkaer eller ungdomsborgen (Mtb klubben). 

8. Valg:  

Valg of 2 bestyrelsesmedlemmer ulige ar: (Rene Hansen og Rob Saybolt 2024) 

Rene genopstillede og Rob onskede at udtraede og blev aflost of Flemming Jensen — enstemmigt valgt. 
Suppleant: Dan Kobberup, indstillet of bestyrelsen og valgt. 

9. Valg of 2 revisorer og 1 revisorsuppleant:  

2 revisorer: Tenna Madsen og Peter Skovbak. Revisorsuppleant: Frands Ejsing. 
Indstillet pa genera lforsamlingen og enstemmigt valgt. 

10. Eventuelt: 

Arets Motionister: Junior-afdelingen 

Bestyrelsen har i ar valgt at give medaljen inkl. pizzaaften til klubbens fremtid — de unge. De traener flere gange 
ugentligt, har deltaget i mange licenslob og henover vinteren traenet bade finde og ud. 
De fortjener pokalen som "arets motionist" — giv dem en stor hand. 

Roy om licenslob i B'ergby, hvor vi skal hjwlpe CCH med flagvagter — saledes dispenseres DCU for, at vi skal afholde 
eget licenslob so 	I kraev- :get mere okonomi, koordinering og hjaelp. Der skal bruges hjaelpere fredag til 
skiltning og flag ,O.-.  1: — •er oprettes intern begivenhed pa FB til koordinering. 

Mikael fort.. - .r 	5 ,  -  klubtur, som bliver sidste weekend i juni. Han har hentet tilbud hjem fra forskellige 

steder' 	~ er- i o om tilmelding og pris kommer pa FB. 

Dirigent Morten Moller 
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